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Studiebesöket på Marieberg blev lyckat trotts att det var 
några som avanmälde sig i sista stund. En erfarenhet är att 
vara ute i god tid. 
 

GS samlar ihop bilder och sammanställer en kort redogörelse 
från besöket. 
 
GS redogjorde för en ny ide på kurs eller seminarie utifrån 
hans erfarenhet från mottagningsbranschen. Det saknas 
generellt kunskap om vad mottagningsanläggningarna ställer 
för krav på massor samt hur avfall kan 
karakteriseras/klassificeras. Detta skulle kunna genomföras i 
sammarbete med Avfall Sverige. GS tittar vidare på detta om 
det är något som vi i den regionala avdelningen ska arbeta 
vidare med eller om det är något för den nationella styrelsen 
att planera in i nästa års program. 
 
Nästa årsmöte disskuterades och det bestämdes att kolla upp 
möjligheten att genomföra något liknande som förra året då 
det hölls ett kombinerat webinarium och årsmöte. AKM kollar 
med Länsstyrelserna om det finns möjlighet att även i år 
nyttja deras lokaler och teknik för mötet. JN föreslår ett 
webinarium där NV deltar och informerar om nya 
direktiv/medel, hur SGU kommer att arbeta mm. JF tar på sig 
att kontakta NV. 
 
JF kollar upp möjligheten för ett studiebesök hos 
försvarsmakten i Umeå under januari. 
 
De datum som föreslogs för årsmötet var 11, 12 ,18 eller 19 
februari. 
 
Nästa möte den 12 dec kl 10:00, KS skickar ut en 
Lyncinbjudan. 

 
 
 
 
GS 
 
 
 
 
 
 
 
GS 
 
 
 
 
 
 
AKM 
 
 
 
JF 
 
 
 
 
 
JF 
 
 
KS 


